

Kiangsu-Chekiang College (Shatin)

Second Form Test, 2018-2019

Syllabus

**Form Four**

<b>Subject</b>	<b>Syllabus for the Form Test</b>
English	Multiple-choice, matching of summarizing sentences and paragraphs, guessing meanings of words or phrases, summary cloze, choosing a title, selecting true or false, open cloze and open-ended questions are set and based on different texts
Chinese	甲、閱讀理解：語體及文言篇章各一篇，並回答所附問題。 乙、讀本問題：《敬業與樂業》、《從你美麗的流域》、 《街道小店的懷念》、《岳陽樓記》
Mathematics	New Horizon Senior Mathematics (Compulsory Part) 4B: Chapters 6, 7, 8 & 11
Mathematics Extended Part (M1)	NSS Mathematics in Action Module 1 Calculus and Statistics 1: Chapters 1 to 5
Mathematics Extended Part (M2)	NSS Mathematics in Action Module 2 Algebra and Calculus 1: Chapters 1 to 7
Liberal Studies	《個人成長與人際關係》頁 1 至 70 《能源科技與環境》頁 1 至 72
History	1. Theme B – Chapter 2: Two World Wars and the Peace Settlements (Textbook: Pages 92 to 113) 2. Theme B – Chapter 3: Major Conflicts after WWI (Textbook: Pages 114 to 134)
Chinese Literature	文學常識：漢樂府、建安文學、唐詩、宋詞 指定篇章：《戰城南》、《短歌行》、《將進酒》、《登高》、 《齊天樂·秋思》、《南鄉子》
Geography	1. Geographical Skills 2. Managing River and Coastal Environments – A Continuing Challenge
Chinese History	單元三魏晉南北朝 至 單元四隋唐
Economics	Microeconomics: Chapters 1 to 11
Business, Accounting and Financial Studies	1. Introduction to Accounting: Chapters 7 & 8 2. Financial Accounting 1: Chapters 1 to 5
Information and Communication Technology	Textbook Volume 1: Chapters 1 to 10 Textbook Volume 2: Chapter 11 (Pages 1 to 17)
Physics	Notes: Wave Motion, Wave Properties & Kinematics Textbook: Book 3B & Book 2 (Chapters 1 & 2 only)
Chemistry	Notes and experiment worksheets: Chapters 1 to 15
Biology	Chapters 3, 7, 8, 11 & 13